

尊貴的客戶：

順豐香港 | 香港電腦通訊節 2023 物流配送專享優惠

香港電腦通訊節 2023 將於 2023 年 8 月 25 至 28 日在香港會議展覽中心開展。屆時，順豐香港將會駐場為參展商提供物流解決方案，同時為入場人士帶來高質且優惠的快遞服務。

現誠邀各位參展商選用順豐香港為是次展會特設的「香港電腦通訊節 2023 專享優惠」，享用高性價比的進場、離場、補貨及駐場配送服務。

參展商進離場及補貨優惠：

進離場及補貨運費	
進 / 離場	首板：港幣\$500 續板：港幣\$300 / 板 備註： 1. 進場收貨時間：09:00-13:00 / 13:00-17:00 2. 離場派貨時間：09:00-13:00 / 14:00-18:00 3. 進 / 離場指定收派時間附加費：港幣\$200 / 板 4. 離場翌日派送附加費 (2023 年 8 月 29 日)：港幣\$250 / 板 5. 進 / 離場服務截單日期為進場日前 7 天，如於截單日期後下單將產生雙倍運費費用
展期內補貨 (一個工作天前預約)	港幣\$350 / 板 (點對點固定收費) 備註： 1. 補貨收貨時間：補貨當天 09:00-18:00 2. 補貨派送時間：因應車證時段安排後議 3. 補貨服務須於 1 個工作天前預約
增值服務費用	
購買卡板	港幣\$100 / 塊
裝、拆板	港幣\$200 / 板 (不含卡板)
備註： 1. 進 / 離服務不設即日收派服務，順豐將於進場前 1 至 3 天到客戶倉庫取貨及於當天派送到客戶攤位，而離場於客戶攤位收貨後將於翌日或其他時間派送到客戶倉庫，收退貨服務如因接收貨人問題不成功送貨，收費不變。 2. 進 / 離服務已涵蓋停車場，隧道，過橋費用等，如有交倉費用 / 登記費等實報實銷。 3. 進 / 離服務屬香港境內的託運服務，但只限於陸路可直達的範圍，故不包括長洲、南丫島、坪洲等離島地點。 4. 送貨時如遇上任何問題，順豐會立即通知客戶尋求解決方案，等候時間不超過 30 分鐘。 5. 如等候時間超過 30 分鐘而沒有得到客戶回覆，該次送貨將會以不成功及被拒絕收貨為由退回順豐貨倉暫存，直至客戶提供下一步解決方案。 6. 如等候時間超過 30 分鐘而客戶要求繼續等候，或會導致其他送貨單有機會延誤及當天未能成功送遞，順豐會通知客戶再確定送貨時間。 7. 如等候時間超過一小時，將收取費用 HK\$ 350/ 一小時。 8. 如送貨期間因為等候時間超時導致需要安排額外車輛交付餘下的送貨單，順豐會盡量安排額外車輛協助運送，但該(些)送貨單將會另作報價。 9. 如收 / 派件地點未能提供所需的整板搬運配套，包括但不限於貨用升降機及搬運斜台等，順豐在該地址附近卸貨後則代表完成其派件責任。	

10. 客戶在已預約收件日的最少 1 個工作天前提出取消訂單可豁免收費；否則客戶需支付全數運費以及訂單已產生的其他費用。若客戶需更改收 / 派件地址、貨物的收件 / 派件日期將按訂單日順延 1 個工作天。
11. 如進場服務時需購買卡板，卡板已包含了進場及離場的費用，購買卡板只屬一次性收費。
12. 每板貨物最高重量為 500KG（連卡板），每板尺寸 1.2m*1.2m*1.8m（連卡板，只限一個收送貨點）。
13. 順豐於展期內會負責收回參展商卡板，待參展商需要再次使用時（如使用離場服務），順豐會提早發放卡板給供應商。

入場人士全港配送服務優惠：

紙箱型號 (客戶選用順豐包裝物料)	長闊高總和 (客戶使用自有包裝物料)	重量限制	場內優惠價
F2 號紙箱	≤60 厘米	≤20 公斤	港幣\$33
F4 號紙箱	≤100 厘米		港幣\$58
F6 號紙箱	≤140 厘米		港幣\$98
<p>備註：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 順豐 F6 號紙箱不適用於順豐智能櫃取件 2. 此優惠豁免順豐包裝物料費用 3. 此優惠只限香港電腦通訊節 2023 的入場人士於場內順豐香港攤位寄送 20 公斤以內的香港本地快件時使用 4. 攤位亦接受寄送至中國內地、香港、澳門及台灣地區以及全球超過 200 個國家及城市的快件，但具體收寄標準按托寄物及目的地有所不同，詳情請向駐場順豐工作人員查詢 			

如對以上「參展商進離場及補貨優惠」有興趣，請於 2023 年 8 月 16 日或之前[按此](#)或掃描二維碼下單，我們的銷售專員將與您聯絡安排。



本服務須受順豐運單條款和條件約束。

如有任何查詢，歡迎致電 (852) 2929 2929-4 號鍵 (服務時間：星期一至五 09:00-20:30；星期六、日及公眾假期 09:00-20:00)；WhatsApp 展會物流專線 (852) 6506 7836 (服務時間：星期一至五 09:00-18:00)；電郵 852market@sfoffice.com 聯絡我們。

順豐香港(香港)有限公司 謹啟
二零二三年六月二十七日

Dear Valued Customer,

SF Express | Hong Kong Computer & Communications Festival 2023 Exclusive Logistics Offer

Hong Kong Computer & Communications Festival 2023 is to be held during 25 to 28 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre. SF Express will be providing quality and favorable logistics and express services to both exhibitors and visitors at the venue.

Exhibitors are now invited to enjoy the “Hong Kong Computer & Communications Festival 2023 Exclusive Offer” with cost effective arrival, departure, replenishment and on-site delivery services.

Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment:

Move In & Out and Replenishment Freight Charge	
Move In/ Out	<p>First Pallet: HK\$500 Subsequent Pallet: HK\$300 /pallet</p> <p>Remarks:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Move In Pick-up Time: 09:00-13:00/ 13:00-17:00 2. Move Out Delivery Time: 09:00-13:00/ 14:00-18:00 3. Additional Charge for Designated Pick-up and Delivery Time: HK\$200 /pallet 4. Additional Charge for Move Out Next Day Delivery (29 August 2023): HK\$250 /pallet 5. The cut-off date for Move In/ Out service is 7 days before the Move In date. If you place an order after the cut-off date, double freight charge will be incurred
Replenishment (1 working day booking in advance)	<p>HK\$350 /pallet (Pier-to-Pier Fixed Charge)</p> <p>Remarks:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Replenishment Pick-up Time: 09:00-18:00 on the same day 2. Replenishment Delivery Time: Depends on the time slots of vehicle pass 3. 1 working day booking in advance is required for replenishment service
Value-added Service Charge	
Pallet Purchase	HK\$100 /piece
Pallet Assemble/ Disassemble	HK\$200 /pallet (Pallet not inclusive)
<p>Remarks:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Move in/ out service excludes same day delivery. SF shall collect exhibitor's commodities 1-3 days before the move in date; while deliver the commodities to exhibitor's designated destination 1 day or after the move out date. Freight charges maintain if service is interrupted due to exhibitor's drawback. 2. Move in/ out service includes carpark, tunnel and bridge toll, any special warehouse service charges shall be reimbursed for one's actual expenses. 3. Move in/ out service offers within Hong Kong territory coverage, but is limited to locations which can be reached directly by road, such service does not cover Cheung Chau, Lamma Island, Peng Chau and other islands. 	

4. The waiting time at the designated location for each pick-up/delivery shall not exceed 30 minutes.
5. If the waiting time exceed 30 minutes without exhibitors feedback, the shipments shall be delivered back to SF' s logistics hub and delivery shall be rearranged.
6. If the waiting time exceed 30 minutes with exhibitor's request of standing by, the date for pickup/delivery shall be postponed to the next working day and SF shall confirm the next delivery time period.
7. If the waiting time exceed 1 hour shall incur surcharge of HKD 350 / hour.
8. If extra vehicle is required for delivery due to excessive waiting time, SF shall arrange extra vehicle in its best endeavor with additional quotation.
9. If the pick-up/delivery address does not provide the necessary support to facilitate the handling of the pallets, including but not limited to cargo lift, inclined plane and etc., SF is deemed to have satisfied all of its obligation by unloading the shipment at a nearby location of the delivery address.
10. Service fee can be waived if exhibitor cancels the delivery order at least one business day before the scheduled pick-up date, otherwise, exhibitor shall bear the full service fee amount and other fees incurred by the delivery order. Delivery service shall postpone to the next business day.
11. Pallet purchase is a one-off charge, which states if pallet is purchase during move in service, the charge covers move out service.
12. In any event, each pallet shall not weigh over 500kg (including pallet). Each pallet size 1.2m*1.2m*1.8m (including pallet, only one designated destination).
13. SF shall be responsible for the collection of pallets during the event and will hand out pallets to exhibitors during the move out period.

Exclusive Domestic Delivery Offer for Visitors:

SF Packing Material Model (If SF packing Material is used)	Total length, width and height (If packing material is self-prepared)	Weight Limitation	Exclusive Offer
F2 SF Box	≤60 cm	≤20 kg	HK\$33
F4 SF Box	≤100 cm		HK\$58
F6 SF Box	≤140cm		HK\$98

Remarks:

1. F6 SF Box is not available for pick up at SF Lockers.
2. SF packing material fee is exempted for this exclusive offer.
3. The offer is only applicable to visitors who send out Hong Kong domestic parcels weighing 20kg or below at Hong Kong Computer & Communications Festival 2023 - SFHK booth.
4. The booth accepts shipments from Hong Kong region to Mainland China, Hong Kong, Macau, Taiwan regions and more than 200 countries and cities. Delivery standards may vary depending on mailing items and destinations. Please approach on-site SF staff for details.

If you are interested in the above "Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment" , please [click here](#) or scan QR Code to place an order on or before 16 August 2023. Our sales representatives will contact you for further arrangement.



This Service is subject to SF' s Terms and Conditions of Carriage.

For further enquiries, please contact us via (852) 2929 2929-4 (Service Hour: Monday to Friday 09:00-20:30; Saturday, Sunday and Public Holidays 09:00-20:00); WhatsApp Expo Logistics Direct Line (852) 6506 7836 (Service Hour: Monday to Friday 09:00-18:00); Email to 852market@sfmail.sf-express.com.

Yours faithfully,

S.F. Express (Hong Kong) Limited